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عضو شورای اسلامی شهر شیراز:

دارالسلام ثروت شیراز است

 سعیدرضا امیرآبادی- گروه خبر
عضو شــورای اسلامی شهر شــیراز خواســتار بهره مندی از همه ظرفیت های 

کلان شهر شیراز برای پیشرفت شد.
مهدی طاهری در نطق پیش از دســتورش در صحن علنی شورای اسلامی شهر 
شــیراز با عرض تسلیت به مناسبت سالروز درگذشــت پیامبر اکرم)ص( اظهار 
داشــت: شهرداری شــیراز مکلف است لایحه »ســند محرومیت زدایی و نقشه 
ژئودیتای GIS شــهر شیراز« را توســط معاونت برنامه ریزی شهرداری با هدف 
احصای همه پروژه ها تا پایان ســال 1404 و تقسیم کار پروژه ها بین شهرداری، 
سپاه و سایر دستگاه های خدمات رسان با هدایت عملیاتی توسط قرارگاه مشترک 
محرومیت زدایی )ســپاه فجر- شورای شــهر( ظرف مدت دو ماه از تاریخ ابلاغ 
مصوبــه تدوین و ارائــه نماید. او با قدردانی از تلاش های همه دســت اندرکاران 
حماسه بزرگ اربعین حسینی خطاب به شهردار شیراز گفت: آرمستان دارالسلام 
یک موضوع میان و فرابخشــی شهرداری اســت که فقط با یک اقدام مدیریتی 
منسجم و قدرتمند به سرانجام خواهد رسید. وی با انتقاد نسبت به این موضوع 
که بسیاری از تصمیمات در قالب صورت جلسات متعدد باقی مانده، بیان داشت: 
چنین گنجینه ای که قدمت آن به ســال های صدر اســلام بازمی گردد، اگر در 
اختیار هر شــهر یا کشور دیگری بود، اینچنین بی تفاوت از کنار آن رد نمی شد. 
طاهری گفت: متأســفانه بیش از 14 مــاه از مصوبه مذکور می گذرد و علی رغم 
پیگیری ها و برقراری جلسات متعدد اما تاکنون سند مذکور که تکلیف شهرداری 
بوده و تا حدی هم پیش رفته، به شورا واصل نشده است. تأکید می کنم این سند 
جامع برای تمام شهر شیراز می بایست در راستای تکالیف ماده قانونی پیش گفته، 
به تصویب شورا برسد. او همچنین خطاب به رئیس شورای اسلامی شهر شیراز 
گفت: شــهرداری شیراز مکلف گردید در ســال 1401 مبلغ پانزده هزار میلیارد 
تومان قرارداد ســرمایه گذاری منعقد نماید؛ به طوری که بیست درصد این مبلغ 
معادل 3هزار میلیارد تومان به عنوان آورده شــهرداری محقق گردد. آیا اجرای 
این بند، نه در قابــل تفاهم نامه ها که در قالب قراردادها، اجرای بخش مهمی از 

قانون بودجه 1401 نیست؟

حضور سفیران کانون فارس 
در مسیر پیاده روی اربعین

مربیــان کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان اســتان فــارس با حضور در 
مسیرهای پیاده روی اربعین و اجرای فعالیت های فرهنگی و هنری، با کودکان و 
نوجوانان همراه شــدند. به گزارش روابط عمومی اداره کل کانون فارس، پیش از 
این فراخوان آموزش اجرای بازی های تربیتی کودکانه در مســیر کربلا با عنوان 
»سفیر آرزومندی« در اداره کل کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان فارس 
اعلام شــد و علاوه بر افراد علاقه مند، مربیان کانون استان نیز با این طرح همراه 
شــدند. بر این اساس سمیه کشــاورز، زینب دهقانیان فرد، محبوبه دوراندیش، 
نرگس صداقت و ســعید میرزایی، مربیان کانون فــارس بودند که با حضور در 
این رویداد با کودکان و نوجوانان زائر همراه شدند و مسیر پیاده روی را با اجرای 

فعالیت های فرهنگی و هنری برایشان دل چسب تر کردند. 
اجرای بازی های تربیتی کودکانه به همراه اهدای بســته های بازی و سرگرمی از 
سوی کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان فارس از دیگر فعالیت های مربیان 

کانون در مسیر پیاده روی اربعین بود.

قرار است ۲هزار نفر از مردم سیستان و بلوچستان امروز )۲0 شهریور 140۲( با رهبر 
معظم انقلاب اسلامی دیدار کنند؛ دیداری که با استقبال مردم سیستان و بلوچستان 

مواجه شده و با هشتگ »شوق دیدار« به پیشواز آن رفته اند.
به گزارش ایســنا، 13 شهریور بود که آیت الله مصطفی محامی نماینده ولی فقیه در 
نشســت علمای اهل سنت شهرستان خاش عنوان کرد که »دیدار مردم سیستان و 

بلوچستان با رهبر معظم انقلاب اسلامی دوشنبه  ۲0 شهریور انجام می شود«.
نماینده ولی فقیه در سیستان و بلوچستان با اشاره به »جلسه هماهنگی با دفتر رهبر 
معظم انقلاب اســلامی و جلسه فوق العاده شورای راهبردی استان« اظهار کرد: »در 
ایام قبل از همه گیری کرونا پیگیر دیدار مردم اســتان سیستان و بلوچستان با رهبر 
معظم انقلاب اســلامی بودیم. رهبری با برگزاری این دیــدار موافقت کرده بودند و 

فرمودند با دفتر معظم له هماهنگ شود.«
در همین زمینه محمد کرمی اســتاندار سیســتان و بلوچســتان 1۶ شــهریور در 
»نشســت هماهنگی دیدار مردم سیستان و بلوچستان با رهبر معظم انقلاب« گفت: 
»خوشــبختانه با هم افزایی و همدلی خوب میان همه علما و مســئولان اســتانی و 
کشوری، توفیق دیدار رهبر معظم انقلاب برای مردم این استان میسر شد و بنابراین 

باید از این فرصت به بهترین شکل ممکن استفاده کنیم.«
همچنین فداحســین مالکی عضو مجمع نمایندگان استان سیستان و بلوچستان با 

بیان اینکه امیدوار اســت »دیدار با رهبری منشأ خیر و برکت برای مردم سیستان و 
بلوچســتان باشد«، گفت: »امیدوارم این دیدار فصل الخطابی باشد که همه بزرگان و 

علمای استان سیستان و بلوچستان کماکان در توسعه استان حرکت کنند.«
این نماینده زاهدان در مجلس اظهار کرد: »امیدوارم مســئولان استان برای دیدار با 
مقام معظم رهبری به گونه ای طراحی کرده باشــند که همه شخصیت ها و بزرگان 
استان اعم از علمای شــیعه و سنی، ریش سفیدان، بزرگان طوایف و نخبگان استان 
حضور داشته باشند تا بعد از دیدار اگر کدورتی و ذهنیتی وجود دارد، برطرف شود.«

این دیدار با استقبال مردم سیستان و بلوچستان در شبکه های اجتماعی مواجه شده 
و بسیاری از کاربران با هشتگ »شوق دیدار« از احساس خود نسبت به آن نوشته اند 
و البته بسیاری از کســانی که فرصت این دیدار را پیدا نکرده اند، ناراحتی خود را از 
حضور نداشــتن در این دیدار ابراز کرده اند. همچنین شعر »اشتیاقی که به دیدار تو 
دارد دل من/ دل من داند و من دانم و دل داند و من« و عکس سخنرانی رهبر معظم 
انقلاب با لباس بلوچی، در حال دســت به دست شدن در شبکه های اجتماعی است. 
بسیاری از کاربران هم این دیدار را وحدت آفرین و التیامی بر زخم های مردم سیستان 

و بلوچستان دانسته اند.
پیش از این رهبر معظم انقلاب اســلامی در اســفند 13۸1 در سفر به سیستان و 
بلوچستان با مردم نقاط مختلف این استان دیدار کرده بودند. از طرفی پس از وقایع 
پاییز 1401 و ناآرامی هایی که در سیستان و بلوچستان رخ داد، به خصوص اتفاقات 
جمعه ۸ مهر زاهدان و حوادث خاش در 1۲ آبان که به کشته و مجروح شدن تعدادی 
از مردم منجر شد، باعث شد تا برخی از علما و مردم سیستان و بلوچستان به حوادث 

رخ داده معترض باشند.
در همین راســتا ظهر یکشــنبه )۲۲ آبان 1401( هیئت اعزامی از سوی دفتر رهبر 

معظم انقلاب به سیســتان و بلوچستان ســفر کرد. حجج الاسلام محمدجواد حاج 
علی اکبری رئیس شورای سیاست گذاری ائمه جمعه، مهدوی مهر دبیر هیئت امنای 
جامعه المصطفی و لطفیان دبیر شورای برنامه ریزی مدارس دینی اهل سنت اعضای 
این هیئت اعزامی بودند که برای دیدار با علما و مردم سیســتان و بلوچستان عازم 

این استان شدند.
در این سفر حاج علی اکبری در ابتدای حضور در استان اظهار کرد: »آمده ایم تا سلام 
مقام معظم رهبری را به مردم استان سیستان و بلوچستان برسانیم و اندوه و ناراحتی 
ایشان را از حوادثی که اتفاق افتاده و تدابیر عالی که برای حل مشکلات داشته اند و 
تدابیر تکمیلی را با بزرگان استان و گروه های مختلف در میان گذاشته و از عزیزانی 
که در این حوادث، شهید، جان باخته، جانباز و مجروح شده اند، دیدار خواهیم داشت 

و از آن ها دلجویی خواهیم کرد.«
در این ســفر اعضای هیئت اعزامی رهبر معظم انقلاب به ریاســت حاج علی اکبری، 
با تعدادی از علمای اســتان از جمله مولــوی عبدالحمید دیدار و گفت وگو کردند و 
همچنین در نشستی دیگر علما، بزرگان و نخبگان استان از اقشار مختلف به تشریح 

موارد خود پیرامون اتفاقات در سیستان و بلوچستان پرداختند.
سفر این هیئت ویژه به سیستان و بلوچستان و پیگیری های صورت گرفته، حساسیت 
و توجه رهبر معظم انقلاب اســلامی به این استان را نشان می دهد و حالا در آستانه 
یک ســالگی حوادث سال گذشــته، دیدار ۲000 نفر از مردم سیستان و بلوچستان 
با رهبر معظم انقلاب مشــخص می کند که حضرت آیت الله خامنه ای به این استان 
توجه ویژه ای دارند؛ دیداری که می تواند فرصتی مناسب برای بیان نکات مردم استان 
و همچنین دلجویی از آســیب دیدگان حوادث سال گذشته باشد و گامی در جهت 

وحدت بیشتر باشد.

مردم سیستان  و بلوچستان 
با رهبر معظم انقلاب دیدار می کنند

 شهرام شاهد- گروه خبر 
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس ارتقای وضعیت تصفیه خانه فاضلاب، 
لزوم پایش دقیق پساب خروجی واحدهای تولیدی و نظارت بیشتر در این بخش به 
منظور انجام عملیات پیش تصفیه در واحدهای صنعتی، اصلاح بخشی از شبکه آب 
و انتقــال آب و پایش وضعیت تولید در واحدهای صنعتی و برگزاری کلینیک های 
صنعتی و رفع مشکلات واحدهای راکد با هدف فعال سازی و ارتقای وضعیت تولید 
را از برنامه های مهم این شــرکت در دو بخش شــرکت های خدماتی و نیز نظارت 
مستقیم این شرکت برشمرد. هاشــمی در جلسه با هیئت مدیره شرکت خدماتی 
شــهرک صنعتی آب باریک مسائل و مشــکلات این قدیمی ترین شهرک صنعتی 

استان بررسی و تصمیماتی برای رونق شهرک صنعتی و رفع مشکلات اتخاذ شد.
در این نشســت، مدیرعامل شــرکت شــهرک های صنعتی فارس ضمن بررسی 
مشکلات مطرح شده توسط هیئت مدیره این شهرک صنعتی، دستوراتی در راستای 

رسیدگی به این مشکلات صادر کرد.
مدیرعامل شــرکت شــهرک های صنعتی فارس با بیان اینکه شهرک صنعتی آب 
باریک زرقان نخستین شهرک صنعتی در استان و یکی از قدیمی ترین شهرک های 
صنعتی کشــور محسوب می شود، گفت: این شهرک صنعتی به عنوان قدیمی ترین 

شهرک صنعتی استان فارس دارای تمامی امکانات زیرساختی است و مشکل تأمین 
زیرساخت ندارد.

هاشمی با اشاره به واگذاری شهرک صنعتی آب باریک به شرکت خدماتی به عنوان 
تشکل منتخب صنعتگران، ضمن تشکر از اقدامات انجام شده در حفظ و نگهداری 
و از تأسیسات شهرک صنعتی بر همکاری به منظور رفع برخی نواقص تأکید کرد.

وی ارتقای وضعیت تصفیه خانه فاضلاب، لزوم پایش دقیق پساب خروجی واحدهای 
تولیدی و نظارت بیشــتر در این بخش به منظــور انجام عملیات پیش تصفیه در 
واحدهای صنعتی، اصلاح بخشــی از شبکه آب و انتقال آب و پایش وضعیت تولید 
در واحدهای صنعتی و برگزاری کلینیک های صنعتی و رفع مشــکلات واحدهای 
راکد با هدف فعال سازی و ارتقای وضعیت تولید را از برنامه های مهم در این شهرک 
صنعتی اعلام کرد که برخی از آنها توسط شرکت خدماتی و برخی دیگر با همکاری 

و حمایت شرکت شهرک های صنعتی فارس انجام می شود.
وی افزود: این شــهرک صنعتی با 3۲ هکتار مســاحت دارای ۲۲.5 هکتار اراضی 
صنعتی اســت که این اراضی در قالب 1۲3 قراردادبه متقاضیان واگذار شــده و از 
 ایــن تعداد90 واحد صنعتی و تولیدی با 1750 نفر اشــتغال موفق به بهره برداری 

شده اند.

 سعیدرضا امیرآبادی- گروه خبر
رئیس کمیسیون فرهنگی، گردشگری و سومین حرم اهل بیت)ع( خواستار گسترش 

زیرساخت ها برای حفظ هوای پاک شیراز شد.
محمدرضا هاجری در نطق پیش از دســتورش در صحن علنی شورای اسلامی شهر 
شــیراز گفت: شیراز نیاز به چند دریاچه مصنوعی دارد تا شهر را زیبا و هوا و فضا را 
تلطیف نماید. علی رغم کم آبی تهران، این شــهر بیش از 10 دریاچه مصنوعی دارد 
که مردم در اطــراف آن تفریح و تفرج می کنند. او از راهپیمایی 30میلیونی اربعین 
به عنوان دســتاوردی عظیم یاد کرد و افزود: از زحمات شــبانه روزی عزیزان سپاه و 
بسیج، شورا و شهرداری، هیئت های مذهبی به ویژه کمیسیون خدمات شهری شورا و 
معاونت خدمات شهری و سازمان های تابعه اش که در این راستا سنگ تمام گذاشته، 
جلودار خدمات بوده و افتخارآفرینی کردند، تقدیر و تشــکر می نمایم. وی در ادامه 
اظهار داشــت: دریافت ارزش افزوده شیراز برای احیا و مرمت و بهسازی شهرستان 

از شکاف دره مانند خبر می دهد. باید پیگیری، حق شهر لحاظ و پرداخت گردد. در 
حالی که متوسط دریافتی ارزش افزوده ماهیانه تهران 1۸00میلیارد تومان و اصفهان 
3۸5میلیارد تومان می باشد، شیراز فقط 50میلیارد تومان دریافت می کند. مسئولان 
ارشــد استان و مجمع نمایندگان فارس به داد مرکز استان برسند. پیگیری کنند تا 
حق ارزش افزوده شــهر عادلانه دریافت شود. این عضو شورای اسلامی شهر شیراز 
با اشــاره به افزایش سه نماینده مجلس به فارس و ۲1نفره شدن مجمع نمایندگان 
فارس گفت: شــیراز به 5 نماینده و لار و مرودشت به ۲ نماینده رسیده که می تواند 
در پیگیری، همراهی، همدلی و همگرایی بیشتر در راستای دفاع از منافع و مصلحت 
فارس مؤثر باشد. وی از سفر ریاست جمهوری به عنوان فرصتی برای پیشرفت فارس 
یاد کرد و افزود: در این سفر مطالبه بر حق اتصال فارس به دریا که رهاشده و انتقال 
آب خلیج فارس به فارس که همچنان فقط 1۲ درصد پیشــرفت فیزیکی دارد، قابل 
درخواســت و مطالبه جدی اســت. هاجری در پایان خاطرنشان کرد: ساخت شهر 

دانشــگاهی و شهر سلامت، ساخت پتروشــیمی و پالایشگاه های مصوب، پالایشگاه 
بزرگ سروستان، راه آهن بوشهر- شیراز و شیراز- کرمان و احیای کامل کارخانجات 
مخابرات راه دور و آزمایش مرودشــت می تواند به تحول گسترده اقتصادی تولید و 

ایجاد فرصت های شغلی برای جوانان بینجامد.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس خبر داد:

پایش تولید در واحدهای صنعتی
هاشمی: شهرک صنعتی آب باریک قدیمی ترین شهرک و دارای تمامی امکانات زیرساختی است 

رئیس کمیسیون فرهنگی، گردشگری و سومین حرم اهل بیت)ع( خواستار شد:

تلاش مضاعف نمایندگان در جبهه فارس
آگهی مناقصه عمومی

 دهیاری دشتک
نوبت اول مورخ: 1402/06/13
نوبت دوم مورخ: 1402/06/20

مناقصه گزار: دهیاری روستای دشتک
شــرح مختصر کار: کانیوا کف ۳۵*۵0 استاندارد به متراژ ۷۷4 

متر طول
بیس ریزی ی لایه کوبیده 12 سانتی به متراژ 4۵۳۷.9 متر طول 
جدول جوی آب دهانه ۸0 سانتی ارتفاع ۵0 سانتی به متراژ 1۵9 

متر طول
خاکبرداری به متراژ 1000 متر مکعب

محل اجرای پروژه: روســتای دشتک بخش مرکزی شهرستان 
کوار

مبلغ و نوع تضمین شرکت در مناقصه
ارائه ضمانت نامه بانکی به مبلغ ۵ درصد مبلغ پیشنهادی به نام 

دهیاری روستای دشتک
زمان و فروش اسناد و محل دریافت

اسناد مناقصه: از تاریخ درج آگهی به مدت ۷ روز
محل دریافت اسناد مناقصه: کوار روستای دشتک 091۷4۳06۵00
نحوه خرید اسناد: واریز وجه نقد به مبلغ 10/000/000 به شماره 

۵66۵4۵1۳9۷9901.19 پست بانک دهیاری دشتک
مهلت و تحویل پیشــنهادات: حداکثر تا پایــان وقت اداری 

1402/06/26 در محل دفتر دهیاری 
زمان تشکیل بازگشــایی پاکت ها: ساعت 9 صبح روز دوشنبه 

1402/06/2۷
شرایط

داشتن حداقل رتبه ۵ راهسازی از مراجع ذیصلاح
نفرات اول و دوم و ســوم هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند 

سپرده آنها ضبط و وصول می شود
برنده مناقصه ملزم به ارائه ضمانت نامه بانکی به میزان 10 درصد 

مبلغ قرارداد می باشد
ارائه فیش واریزی جهت دریافت اوراق مناقصه الزامی است

هزینه درج آگهی به عهده برنده مناقصه باشد
1561543: شناسه آگهی                                                    3386/م.الف 

       دهیاری روستای دشتک

دهیاری دشتک نوبت دوم

فرماندار شهرستان پاسارگاد:

تأمین تسهیلات مسکن ملی 
شتاب بخش حوزه اجراست 

 
سجاد قنبری فرماندار شهرستان پاسارگاد در معیت محمدجواد آرایش مدیر بنیاد مسکن شهرستان پاسارگاد در نشستی در 
محل دفتر مدیرعامل بانک مســکن استان فارس به بررسی چگونگی تأمین اعتبار تسهیلات طرح نهضت ملی مسکن شهر 
سعادتشهر پرداختند. به گزارش روابط عمومی بنیاد مسکن استان فارس، قنبری در حاشیه این نشست با بیان اینکه تأمین 
اعتبار تسهیلات طرح نهضت ملی مسکن شهر سعادتشهر در اولویت بانک مسکن استان فارس قرار گرفت، افزود: با توجه به 
اعتبارات محدود بانک مسکن در سطح کشور در این جلسه با موضوع تأمین اعتبار تسهیلات طرح نهضت ملی مسکن شهر 

سعادتشهر راهکارهای مختلف تأمین اعتبار مطرح گردید.  
قنبری پرداخت تســهیلات نهضت ملی مســکن را در سرعت بخشیدن به عملیات اجرایی بســیار مؤثر دانست و خواستار 
تأمین اعتبار از راه های قانونی شــد و گفت: تأمین اعتبار تســهیلات نهظت ملی مسکن زمینه ساز گشایش های بیشتر برای 
شتاب بخشــی به عملیات اجرایی طرح است. جعفری مدیرعامل بانک مسکن استان فارس هم با تشریح خدمات انجام شده 
بیان کرد: از آنجایی که اعتبارات بانک مسکن در حوزه نهضت ملی  محدود است، اما تأمین اعتبار پروژه سعادتشهر در دستور 

کار قرار خواهد گرفت و تأمین اعتبار لازم صورت خواهد پذیرفت.
وی از افزایش سقف مرحله اول وام از 10 درصد به ۲0 درصد خبر داد و افزود: پس از اتمام مراحل کرسی چینی ۲0 درصد از 
تسهیلات آزادسازی خواهد گردید. محمدجواد آرایش مدیر بنیاد مسکن شهرستان پاسارگاد هم با تقدیر از همراهی فرماندار 
این شهرســتان ابراز داشت: بنیاد مســکن از همه ظرفیت های قانونی برای پیشبرد طرح های نهضت ملی مسکن بهره گیری 
می کند. بر اساس اعلام رئیس شعبه بانک مسکن سعادتشهر، اعتبارات فوق پس از برگزاری جلسه به شعبه سعادتشهر ابلاغ 

می شود و بانک آماده پرداخت تسهیلات طرح نهضت ملی مسکن است.

سرپرست معاونت بهداشتی شبکه بهداشت و درمان مهر خبر داد:

شناسایی و معرفی ۵۵ مادر باردار 
به گفته سرپرســت معاونت بهداشتی شبکه بهداشــت و درمان مهر، در راستای ماده ۲4 قانون حمایت از خانواده و جوانی 
جمعیت، 55 مادر باردار دارای شرایط برای دریافت سبد تغذیه ای و بسته بهداشتی، به کمیته امداد حضرت امام خمینی)ره( 

معرفی شده اند.
به گزارش روابط عمومی شبکه بهداشت و درمان شهرستان مهر، »محمدجواد حسن زاده« با اشاره به تلاش های کارشناسان 
این مجموعه برای شناســایی مادران دارای شــرایط لازم دریافت این خدمات حمایتی در دوران بارداری و شیردهی گفت: 
ایــن برنامــه همگام با ماده ۲4 قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت و با رویکرد تقویت چتر حمایتی مادران باردار، با 
زیر پوشش قرار دادن مادران در دوران بارداری و شیردهی، از آغاز ماه چهارم بارداری تا ۶ ماه پس از زایمان اجرا می شود.

او دســتاورد ایــن اقــدام را ارتقــای ســطح ســلامت تغذیه ای مــادران دچــار ســوءتغذیه در روســتاها و حاشــیه 
 شــهرها گفــت: ایــن مــادران بــه کمیته هــای امــداد امــام خمینــی)ره( در دو منطقــه مهــر و گلــه دار معرفــی 

شدند.
سرپرست معاونت بهداشتی شبکه بهداشت و درمان مهر افزود: شناسایی این مادران بر اساس آزمون وسع، استحقاق سنجی 
و بررســی وضعیت اقتصادی، با در نظر گرفتن شاخص های مندرج در شیوه نامه های مصوب، در خانه های بهداشت و پایگاه 

سلامت انجام شده است.
کارشــناس مســئول سلامت خانواده و  جمعیت شبکه بهداشــت و درمان مهر نیز در این خصوص گفت: تمرکز این طرح، 
ســلامت در بارداری و شــیردهی مطلوب مادران کم بضاعت اســت که با ارائه کارت مراقبت و شرکت در جلسات آموزشی 

مراقبت های دوران بارداری و تغذیه مناسب همراه است.
»اسما جنوبی« افزود: این طرح ۲9 مادر باردار از بخش مرکزی مهر و ۲۶ مادر باردار منطقه گله دار را در قالب ارائه بسته های 

غذایی در ماه های مختلف بارداری و از ماه چهارم بارداری تا ۶ ماه پس از زایمان پوشش می دهد.


